
Voordat dit soort draconische moeilijk handhaafbare maatregelen worden genomen, is naar mijn 
mening een analyse van het oppervlakte water noodzakelijk. Is de vervuiling veroorzaakt door de 
watersport zo groot? Wat is mate van vervuiling veroorzaakt door de industrie , de boeren, de 
overloop van rioolsystemen, de binnenvaart, de cruisevaart, etc.? De overheid zal een proportionele 
maatregel mogen nemen. Maar die proporties worden niet bekend gemaakt. Dat is een punt die voor 
een rechtbank een issue kan worden. De overheid zal de burger en watersporter duidelijk met 
redenen omkleed moeten voorlichten en de verhouding tot andere vervuilers moeten aantonen 
teneinde draagvlak te verkrijgen.


